
Protokół Nr 44/22 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

27 października 2022 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XLIV Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, 

Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 14 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XLIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XLIII Sesji Rady 

został przyjęty większością głosów. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – uzupełniła informację dot. spotkania z mieszkańcami bloków przy ul. 9 Maja  

w Tuplicach, kosztorysu modernizacji budynku szkoły podstawowej, elektryki w Gminnym 

Ośrodku Kultury oraz poinformowała, że otrzymała medal od Ministra Edukacji Narodowej. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – wyraziła stanowisko niektórych 

mieszkańców bloków po spotkaniu z Panią Wójt dot. projektu budowy drogi i miejsc 

parkingowych – Pani Wójt wyraziła swoją opinię w powyższej sprawie. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał o spotkanie w sprawie EUWT i spotkanie  

z Magdaleną Szefernaker – Pani Wójt odpowiedziała radnemu na pytania. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce dodać coś do informacji. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – poinformowała, że przy następnym przetargu na odpady 

komunalne rozważymy zalecenia Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – w odniesieniu do spotkania Przewodniczącego Rady  

w sprawie transportu publicznego poinformował, że w Grabowie mieszkańcy czekali  

3 tygodnie na rozkład jazdy, stąd zapewne mało osób korzysta z przewozów autobusowych. 

 

W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie informacji ze wspólnych prac komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – przedstawiła informację ze 

wspólnego posiedzenia komisji stałych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie otrzymał żadnej interpelacji/zapytania.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z 

analizy realizacji uwag i wniosków zawartych w protokołach pokontrolnych Komisji 

Rewizyjnej, uchwał Rady Gminy podjętych w 2021 r., zgłoszonych interpelacji  

i wniosków przez radnych i komisje Rady Gminy, skarg i wniosków mieszkańców,  

a także zapoznanie się z protokołami kontroli zewnętrznych przeprowadzonych  

w Urzędzie Gminy Tuplice w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodnicząca Komisji 

Finansów Pani Mirosława Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/255/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy realizacji uwag i wniosków zawartych w 

protokołach pokontrolnych Komisji Rewizyjnej, uchwał Rady Gminy podjętych w 2021 r., 

zgłoszonych interpelacji i wniosków przez radnych i komisje Rady Gminy, skarg i wniosków 

mieszkańców, a także zapoznanie się z protokołami kontroli zewnętrznych przeprowadzonych 

w Urzędzie Gminy Tuplice w 2021 r. 

 

b) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z 

analizy wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodnicząca Komisji 

Finansów Pani Mirosława Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/256/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. 

 

c) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu 

ich pobierania 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Panią Marię Kowalczyk. 

 

Kierownik OPS Pani Maria Kowalczyk – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 



 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/257/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat i trybu ich pobierania. 

 

d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023 – 2028 w Gminie Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Panią Marię Kowalczyk. 

 

Kierownik OPS Pani Maria Kowalczyk – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 



Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/258/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2023 – 2028 w Gminie Tuplice. 

 

e) w sprawie ustalenia górnych stawek ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Sekretarz Gminy Panią Weronikę 

Olejniczak-Kasprów. 

 

Sekretarz Gminy Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i 

Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie opinii. 

 



Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zdzisław Nowakowski 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/259/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie ustalenia górnych stawek 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

f) w  sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wysokości stawek podatku od nieruchomości na przyszły rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 



Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Borowski, Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/260/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na terenie Gminy Tuplice. 

 

g) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2022 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 



Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się o przeznaczenie środków z paragrafu 6370 – Pani 

Skarbnik wyjaśniła radnemu przeznaczenie zaplanowanych środków finansowych ww. 

paragrafie. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Jagodzki 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/261/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2022. 

 

h) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2022-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice.   

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Przewodniczącą Komisji 

Finansów Panią Mirosławę Kromp o przedstawienie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 



 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIV/262/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 października 2022 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2022-2035. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się czy będą zabierane od mieszkańców gabaryty w tym 

roku; kiedy zostaną przycięte gałęzie i krzaki przy drodze gminnej Matuszowice-Dębinka oraz 

poprosił o skierowanie pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie złej nawierzchni drogi 

powiatowej Matuszowice-Pietrzyków. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się o termin naprawy dróg gminnych w Grabowie i 

kiedy się rozpocznie modernizacja świetlicy wiejskiej w Grabowie. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się kiedy będzie wypłacany dodatek węglowy dla 

mieszkańców; ilu mieszkańców zapisało się na zakup węgla od Państwa; czy na terenie gminy 

jest schron i kto w urzędzie odpowiada za obronę cywilną. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – zapytał się kiedy będzie można zapisać się na usunięcie azbestu 

z pokryć dachowych. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – odpowiedziała na skierowane do niej pytania,  

a następnie zaprosiła wszystkich na obchody Dnia Niepodległości, które odbędą się 11 

listopada od godziny 1430.  

 

 

 



Ad 11. Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1240 zamknął obrady XLIV Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XLIV Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

